
KS Gradišče
Sosedska pomoč in varstvo na domu - Komisija za socialno

skrbstvo in zdravstvo pri svetu krajevne skupnosti je na svojem
zadnjem sestanku, kjer so bili navzoči tudi predstavniki družbenopo-
litičnih organizacij, razpravljala o sosedski pomoči in varstvu na
domu za ostarele in osamljene krajane, ki nimajo svojcev. Člani
komisije bodo navezali stike s terenskimi odbori SZDL in hišnimi
sveti, saj bi lahko nudili učinkovito pomoč le v tesnem sodelovanju z
njimi. Pomoč ne more obsegati le obiskov. Prizadetim je potrebna
tudi fizična pomoč, za kar pa bi morali formirati ekipo, ki bi bila tudi
finančno stimulirana. Komisija bo iskala rešitve tudi v tej smeri.

Predstavnik društva upokojencev je povedal, da bodo člani druš-
tva na svojem občnem zboru 27. februarja že razpravljali o oblikah te
pomoči. Komisija pa naj bi se pogovorila z Ijudmi, ki bi bili priprav-
Ijeni nuditi tako pomoč.

Na območju KS deluje šola za srednje medicinske sestre in njene
gojenke se že vključujejo v pomoč oziroma nego. Vendar od dijakinj,
ki imajo svoj program in obveznosti, ne moremo preveč zahtevati.
Zelo dobrodošla je tudi pomoč pionirjev osnovne šole Majda Vrhov-
nik, ki nekaterim krajanom vsak dan prinašajo hrano iz kuhinj druž-
bene prehrane. Premajhna je še povezava s patronažno službo, ki
deluje na terenu. Komisija tudi vedno pomaga ob nujnih primerih pri
sprejemu starostnikov v domove.

Da bi vsa ta pereča vprašanja lahko uspešneje reševali, je komisija
sklenila, da skupaj z družbenopolitičnimi organizacijami skliče 14.
februalrja 1985 sejo o stanju in razvoju prostovoljnega dela na pod-
ročju socialnega varstva in zdravstva v KS Gradišče. O rezultatih seje
bomo še poročali.

• • •

Kdaj je potrebna javna razprava - Na pobudo delegacije samo-
upravne interesne skupnosti za pokojninsko invalidsko zavarovanje
je KK SZDL Gradišče povabila v januarju krajane na javno razpravo o
»Osnutku pravilnika o postopku za uveljavljanje pravic iz pokojnin-
skega in invalidskega zavarovanja«. V razpravi sta sodelovala tudi
strokovna sodelavca skupnosti pokojninskega in invalidskega zava-
rovan/a Slovenije. Na razpravo je prišlo manj krajanov, kot je običaj v
naši KS. Udeleženci razprave pa niso razpravljali o osnutku pravil-
nika, temveč so želeli čim več konkretnih odgovorov v zvezi s
perečimi vprašanji upokojencev in pokojnin. Razprava je ponovno
dokazala, da krajani želijo sodelovati predvsem pri reševanju
konkretnih vprašanj. Delegacije pa žal nimajo velikokrat priložnost o
tem razpravljati, ker jim strokovne službe SIS v pripravljenih gradivih
tudi že nakazujejo in vsiljujejo rešitve. Tako delegati ne morejo
odločati alternativno.
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